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Obec Bouzov

Bouzov 2, 783 25 Bouzov
tel.č.: 585 346 207 | e-mail: podatelna@obec-bouzov.cz

Z Á P I S
5. zasedání Zastupitelstva obce Bouzov

konané dne 12. 4. 2023 v Radničním sále na Bouzově od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 15
Omluveni: 0
Neomluveni: 0
Předsedající: Mgr. Bc. Dušan Tejkal
Zapisovatel*: Petra Knápková
Ověřovatelé zápisu: Ing. Jan Kunc, Bc. Lubomír Macek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem Obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení

Schůzi zastupitelstva zahájil a po celou dobu řídil starosta obce Mgr. Bc. Dušan Tejkal. Přivítal přítomné členy
zastupitelstva. Podle prezenční listiny je přítomna nadpoloviční většina všech členů zastupitelstva obce a to je
schopno se usnášet dle § 92 odst. 3 zák. č. 128/2000 Sb., o obcích (obecních zřízení). Bylo přistoupeno k volbě
zapisovatelky a ověřovatelů zápisu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje a) jako zapisovatelku paní Petru Knápkovou

b) ověřovatele zápisu pana Ing. Jana Kunce a pana Bc. Lubomíra Macka.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/5Z/2023 bylo schváleno.

Starosta Mgr. Bc. Tejkal "Na programu dnešního zasedání máme pouze jeden důležitý bod týkající se realizace
čističky odpadních vod, tak jsme se předběžně dohodli na posledním jednání. Prosím tedy o schválení dnešního
programu jednání."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov schvaluje program 5. zasedání zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 15 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1b/5Z/2023 bylo schváleno.

2. ČOV - realizace

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Včera jsme měli pracovní jednání, řešili jsme další nějaké věci ohledně tohoto
projektu,  přítomen byl i pan Ing. Calábek, který je přítomen i na dnešním jednání a doplnil některé věci. Rád
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bych, abychom se vyjádřili proč ne nebo ano. Dám Vám nyní prostor, nějak se k tomu vyjádřit. Já osobně jak
jsem říkal již včera, jsem toho názoru, že pokud máme tlakovou kanalizaci vybudovat, tak pro projekt jsem,
protože vím, co to stálo za úsilí a čas, samozřejmě z hlediska financí je to opravdu náročný projekt, avšak
dotace 100 mil. Kč není zanedbatelná částka a s touto částkou dokážeme projekt realizovat. Dokážeme jít
nějakým způsobem dopředu a konečně tento dlouholetý projekt posunout dopředu a realizovat."

Pan Bc. Macek "Souhlasím se starostou. Dokáži si představit levnější varianty, ale současná legislativa nám nic
jiného neumožní, než to co je teď, to znamená centrální tlaková kanalizace s čistírnou v Jeřmani.  Co považuji
za důležité alespoň pro mě tedy, ta včerejší schůzka byla dobrá a jsou zde dva body, které rozhodly o tom, jak
bude dnes hlasovat.  Nakonec budu tedy pro. Na včerejší schůzce byli občané i zastupitelé přítomným
dotačním specialistou ubezpečeni, že i přesto, že je v současné dotační žádosti uvedeno 1200 EO, bude možno
po skončení současného projektu zažádat o novou dotaci na rozšíření kanalizace o další obce jako
např. Olešnice, Hvozdečko, Kovářov a další. ČOV lze dle územního plánu pomocí dotace rozšiřovat až do počtu
1800 EO. A dále jsme dostali další pro mě zásadní informaci, že tím jak bude řešena kanalizace v částech
Bouzov, Podolí a Jeřmaň, bude možnost po skončení výjimky na vypouštění splaškových vod, která nyní platí
pro všechny obce, požádat o výjimku pro zbylých 10 obcí právě z důvodu bodu předešlého, že se chystáme řešit
i je. Nebudou muset zejména ti sociálně ohrožení - důchodci apod., okamžitě stavět jímky a začít něco podnikat
v řádu 10tisíc korun, ale dostanou výjimku. A samozřejmě pak je na nás, abychom co nejrychleji našli cestu, jak
jim pomoc v tom odbourávání splaškových vod. To bych rád, aby bylo v zápise. Že neházíme zbylých 10 obci
se 700 obyvateli přes palubu, ale hodláme řešit i je a jejich problémy s povinností čištění odpadních vod."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Co se týče té výjimky, ta nám byla udělena na dobu 3 roků, takže nám platí
od nabytí právní moci rozhodnutí Městského úřadu v Litovli do dubna 2026. Máme 3 roky na to, abychom to
vyřešili."

Pan Bc. Macek "Prostě po těch třech letech máme šanci, že nám to povolí pro ty zbylé.  Po těch třech letech
by museli všichni stavět jímky za deseti tisíce."

Paní Haicová, DiS. "Tak to už měli dávno."

Pan Bc. Macek "Jako oni je mají, ale jsou propustné, museli by zafinancovat, udělat to pořádně."

Paní Haicová, DiS. "Ale zas budou mít možnost svážet do Jeřmaně."

Pan Ing. Bešta " Čistička je potřeba, ale v podstatě výše stočného by měla být v takové výši, aby pokryla jak
provoz, tak údržbu, tak fond oprav a v podstatě do určité míry by měla hradit půjčku, kterou bude obec řešit. 
Tohle by mělo být součást usnesení, protože nechci, aby to skončilo jako teplovod, vodovod, kde jsou
ročně milionové ztráty a pokud by se k tomu v budoucnu připojila ještě čistička, což doufám, že ne. A že bude
stanovena rozumná cena a vše bude pěkně pasovat. Jsem k tomu trošku skeptický, ale když to bude součástí
zápisu, respektive usnesení, tak jsem pro. Samozřejmě další otázka, je pro mě důležité, aby se dodržel
rozpočet, máme tady informace, že vysoutěžené ceny zůstanou a budou minimální vícenáklady, protože kdyby
byly vícenáklady třeba 10% nebo 20% navrch, tak to už je 15 - 20 mil.Kč a to už je špatné. Budu doufat, že toto
nenastane a dále se bavíme, že bude možnost svážet do Jeřmaně, chtěl bych aby další prioritou pro obec bylo
zajistit nějakým způsobem mechanizaci, která bude svážet z těch okolních dědin do čističky, aby skutečně,
když bude chtít někdo vyvézt, si nemusel objednávat auto z Mohelnice nebo z Litovle. Nebo nějaký
člověk místní, který to bude řešit soukromě, fajn bude to super, ale tady toto by mělo být minimálně pro ty
ostatní občany zajištěno a dbát na to, tohle je pro ty ostatní třeba zajistit, je samozřejmé, že si budou platit
dopravu, bude to pro ně mnohem schůdnější."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "O tom jsme již bavili a bavíme se stále, samozřejmě máme traktor, kdyby bylo
potřeba a řešit to budeme v těch dalších dvou letech. Co se týče financování, cena je vysoutěžená, ta  by měla
být pevná. Samozřejmě se může stát, že nějaké vícenáklady budou, to u těch realizací bývá. Ale cena jako
taková vysoutěžená je pevná. Takže když jsme se o tom bavili, kdy se mělo začít již na podzim, prostě čím déle
se to odkládá, ty firmy, které musí mít nějaké bankovní záruky, tak i tyto záruky stojí nějaké náklady. Proto
říkáme, ano pojďme do realizace ČOV a pak se můžeme bavit v průběhu dalších zastupitelstvech, můžeme
udělat pracovní skupinu, která bude vymýšlet další koncepce na to, jakým způsobem budeme řešit vodné,
stočné, jakým způsobem budeme řešit vývozy. Na to budeme mít spoustu času přemýšlet, jak to bude."

Pan Ing. Bešta " Já to chápu, ale pro mě je to důležité. Podařilo se někdy dostat ty věci, které jsem říkal,
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do černých čísel, třeba teplovod?"

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Máme jednání zastupitelstva ohledně kanalizace, co se týká znění usnesení, je
připraveno tak, aby bylo v souladu s dotačními pravidly, aby se mohla podat žádost na Olomoucký kraj."

Pan MUDr. Fryšák " Já mám je krátkou připomínku. Ke mně se do emailu i osobně a telefonicky vrací
reflexe od občanů - velice krátce - neberte úvěr, nedopusťte, aby se zadlužila obec."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Takový email se ke mně také dostal od pana ***, vyjádřil se k tomu i na
včerejším jednání."

Pan MUDr. Fryšák " To není jen jeden člověk. Ti lidé, co se na mě obrací, říkají jednoduchou věc. Vy postavíte
pro 50% obyvatel bouzovska něco a totálně zrušíte dnešní zadlužování nebo do dnešní doby s velkou inflací
rozpočet, nic se nebude stavět, budovat do budoucna. Toto je potřeba, aby se řeklo otevřeně. Ti lidé se na mě
s tímto obracejí a já chci mít čisté svědomí před svými voliči a obyvateli. Nejsem pro to, aby se zadlužovala
obec, aby se bral úvěr. Ekonomicky, záruka toho, že cena vysoutěžená je pevná, není to pravda, že za sto tisíc
něco postavíte a zaplatíte za to sto tisíc, to není pravda. Já s tím zkušenost mám, nikdo, kdo vám něco postaví
si za to nevezme nakonec sto tisíc, stodvacet. Požadavek, který se ke mně dostává, je, neberte úvěr,
nezadlužujte obec."

Pan Ing. Putík " Řešíme to do nějaké míry komplexně, aby se to relativně ufinancovalo. Když to řešit
nebudeme, tak spousta těch lidí, kteří to vnímají tak, že zadlužíme obec, s tím teď problém nemají, ale za pár
let dojdeme k tomu, že ti lidé a když si promítnete jak je situovaný Bouzov, tak si myslím, že minimálně 50%
nemovitostí nebude možno mít jinou možnost než vybudovat nepropustnou jímku a vyvážet. Na předposledním
zastupitelstvu, na schůzce jsme řešili, jestli třeba nevypustit Podolí a třeba to bude přívětivější, ale ponížení
ceny by neudělalo takový výrazný rozdíl."

Pan MUDr. Fryšák "Je obrovská inflace, vše letí cenově nahoru, každý metr trubky, který se bude teď kupovat
za 10 korun, za 2 měsíce se může kupovat za 250 korun."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " A co za rok, za dva."

Pan MUDr. Fryšák " Za 350 korun."

Pan Ing. Putík " Za tři roky skončí výjimka, tak čtyřčlenné rodiny budou platit sto tisíc ročně za to, že budou
fungovat, tak jak mají."

Pan MUDr. Fryšák " Navázal bych na to, co říkal Ing. Bešta, je určitě potřeba, aby se o tyto sumy, dělili jen ti,
kteří budou čističkou obslouženi a ne ti z ostatních vesnic, co s tím nemají nic společného."

Pan Ing. Putík "Padlo tady, že jsme schopni získat výjimku pro ty ostatní části."

Pan MUDr. Fryšák " Vše se točí kolem peněz, výjimky můžeš mít na co chceš, ale za co se pak bude stavět a
rozšiřovat, když bude obec zadlužená?"

Pan Ing. Kunc " Ani obec nemá vyřešeno odpadové hospodářství na těch 10 objektech. Jak to budeme řešit
jako my obec, co máme spoustu objektů, co nejsou odkanalizované."

Pan Mgr. Holub " Mám stejný názor a budu hlasovat proti. Stejně tak i lidé, se kterými se o tom bavím a
kterých si velice vážím, mají stejný názor. Je to jednoduché, jde o peníze, když na něco nemám, tak tam nelezu.
Nedoporučuji zadlužovat obec, už tak je dost zadlužená, zešněrovaná jako je zadlužený stát, celý svět. To není
způsob hospodaření, kterého jsem příznivcem a nebudu se toho účastnit. Za 15 let, co tady jsem a poslouchám
to tady, jak se vykládá, že je všechno špatně a nebude se to dělat. A najednou během tří týdnů je obrat o 180
stupňů. Všechny dotace, které se tady vybraly, zadlužily obec daleko víc než se původně plánovalo. Veškeré ty
věci, na které se dotace vzaly, stály mnohem víc a hlavně není zajištěný provoz těchto věcí. Obec nemá
technické služby, nemá servis zajištěný tak, aby byla schopna odečíst vodu. A  zajistit existující chod obce není
schopna a musíme na to doplácet. Ten rozpočet už je teď tak velký, že to vychází tak tak. Projekt je připraven
tak jako všechny - tedy mizerně a pracovníci obce nejsou schopni pohlídat, aby ty firmy, které to vysoutěžily, to
udělaly pořádně tak, aby to fungovalo."
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Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Projekt je připraven, pokud se ti zdá, že je špatně připravený, je to tvůj
názor. To proč jsme tady, je, že firmy, které to vysoutěžily , tak samozřejmě čekají na naše rozhodnutí. Proto
se o tom bavíme tak často, proto bylo tolik jednání, máme duben a máme již 5. zasedání. Když vezmu historii,
v té době si zde seděl také, plánovala se gravitační kanalizace, byli tu někteří z vás, kteří hlasovali pro změnu
projektu na tlakovou kanalizaci. Takže s tím projektem souhlasili, šli dál, budovalo se něco, protože ten
projekt měl nějakou vizi. Ale jestliže mi tu osm let tlačíme něco, co dvakrát vysoutěžíme, dvakrát vrátíme a
potom to zavřeme.  A budeme jen řešit, že sečeme každý trávu, ale budeme nám úplně jedno, že nám fekálie
vsakují do spodní vody. Není to jednoduché, je to opravdu závažná věc, ale 100 mil. vám nikdo na ulici nedá a
pokud to nedostaneme dnes, do budoucna nám to už nikdo nedá. Řešíme tady obecní budovy, jezdí na Bouzov
děti do školy, jezdí se nakupovat do obchodu na Bouzov,  k lékaři, jsou tu byty a my se o ně musíme postarat.
Musíme tuto záležitost řešit. Když se vrátíme do doby, kdy bylo schváleno, že do roku 2030 bude
odkanalizováno, tak si všichni musí uvědomit, že nějakým způsobem to proběhnout musí. Pokud nám někdo
řekne, že to tady tak nejde a Bouzov má být odkanalizován centrálně, tak my se tomu musíme nějakým
způsobem přizpůsobit. V roce 2027 - 2030 tady budou sedět jiní a budou řešit, jestli se před dvaceti neudělala
chyba a čistička se nevybudovala."

Místostarosta obce Ing. Foltýn " Mě to udivuje, protože mi o tom intenzivně jednáme od roku 2016, v roce
2017, kdy nastoupil Ing. Chmelina, se rozjela gravitačka, ta se dotáhla do posledního puntíku, vysoutěžila se za
nepřijatelnou cenu, v roce 2021 jsme odsouhlasili změnu PRVKOKU, že předěláme tento projekt na tlakovou
kanalizaci. Už od prosince víme, že dosáhneme na nějakou dotaci, víme jaká je tam spoluúčast, vysoutěžíme
dodavatele.  Je třeba si uvědomit, že reálně hrozí, že budou všichni vyvážet své žumpy do Litovle na čističku, to
je realita, která tady za tři, čtyři roky nastane a pak jsem zvědav, jak se k tomu postavíte, lidi budou dokladovat
vývoz na čističku. Dále když bude čistička v Jeřmani, tak ne že se vyřeší 50% lidí, vyřeší se 100%, budou moci
tam vyvážet, nebudou muset vozit do Litovle, kdy 1 km stojí 48,-Kč. Dále pak musíme být připraveni
na variantu B, když řekneme ne. Musí někdo vymyslet nějaký jiný způsob, což však pro Bouzov nevymyslíme.
Tak pak navrhněte řešení, mluvíme o tom půl roku, všichni jste měli ve svých volebních programech konečně
vyřešit kanalizaci. Co se tedy za toho půl roku vymyslelo, my jsme pokračovali v tom projektu, který jste tady
všichni odsouhlasili."

Pan Ing. Chmelina "Já budu trošičku oponovat. Problém je v tom, že projekt jako takový je určitě zpracován
dobře, schválilo ho ministerstvo životního prostředí atd., projektanti na tom strávili spoustu času.  Projekt
čistírny plus kanalizace tam problém jako takový žádný není, my jsme odsouhlasili, odsouhlasili jsem to před
těmi čtyřmi roky s tím, že bylo řečeno, že to bude stát 110 mil., stojí to 150 mil. Takže se nedivte, že jsou tady
lidé, kterým se to moc nelíbí. A další věc, což dávám za vinu radě, 4 roky se o kanalizaci vůbec nemluvilo,
poslední tři měsíce se začalo řešit něco kolem kanalizace, což je špatně. A navíc, co je katastrofa, projekt je
udělaný, ale my nevíme, co budeme dělat v době, kdy se projekt dostaví.  Říkáte, že budeme vše řešit
průběžně, takže my odsouhlasíme něco, o čem nevíme, kolik nás to bude stát v provozu, co budeme dělat, jestli
budeme mít traktor a vůbec se nemluví o tom, jakým způsobem se budou řešit ty další obce. Pokud to necháme
úplně volně, 15 let se nebude ve věci kanalizace pro ostatní obce nic dělat. Místo, aby se předstoupilo, že teď
se udělá tohle a tamto."

Pan Bc. Macek "Ty říkáš 110 mil. se schválilo, máš 70% dotaci, doplácíš nějakých 40 mil. teď máš 47 mil., já
v tom nevidím nějaký enormní rozdíl."

Pan Ing. Chmelina " A taky se neřekne, kolik to bude stát ty lidi. Musí se jim říct, že to nebude jen 60
korun. Aby se to všechno ufinancovalo, tak to bude minimálně 80 možná i víc za ty dva roky. "

Pan Ing. Putík " Pořád lepší 80 než vyvážení, kdy kubík na vyvážení stojí 110 za čištění plus cesta."

Pan Ing. Chmelina " A ten návrh pan *** napsal správně a měli bychom se nad tím zamyslet, napsal, že by bylo
dobré odsouhlasit, byť s jeho některými názory nesouhlasím, že se bude ročně dávat na speciální účet 1,5mil.
korun mimo tuto kanalizaci, která bude určena k tomu, aby se řešily tady ostatní věci."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Ty víš jaký je rozpočet, víš, že se snažíme udržet tu cenu nižší pro ty občany.
Za ty dva roky než bude kanalizace v provozu, nedokážu predikovat jaká ta cena bude. To nedokáže nikdo.
Mám tady zpracovaný posudek. Ceny energie se zase stlačují níže, jsou možnosti fotovoltaniky, která se může
využít v rámci úspory el. energie."

Pan Mgr. Holub "Děláte další a další technologie, které neumíme obsluhovat, neumíme je provozovat."
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Pan Ing. Putík " Nemůžeme to přece stavět tak, že když menší polovina z celé té naši oblasti 13 dědin, teď
v rozmezí 10 - 15 let nebude vyřešena, takže to nepostavíme prostě pro všechny. Tím odsoudíme značnou část
k vyvážení. Musíme si říct upřímně, že velká část nebude mít jinou možnost."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Bavíme se tady o třech hodně osídlených oblastech. Bouzov s nějakýma 530
lidmi, Podolí 200 lidí, Jeřmaň s 83 občany."

Místostarosta obce Ing. Foltýn " A ví lidé z Hvozdečka, že budou skutečně vozit do Litovle a dokladovat."

 Pan Mgr. Holub "Ale to není pravda."

Místostarosta obce Ing. Foltýn " Jak, to není pravda."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Co s tím budou dělat?"

Pan Mgr. Holub "Domácí čistírny."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Rozumíte tomu, že tady musíme řešit Bouzov?"

Pan Bc. Macek "Podstatná věc, na Bouzově nepovolí decentralizovanou kanalizaci. Tím, že vyřešíme Bouzov,
tou jedinou možnou cestou, otevřeme cestu k tomu, že budeme moci řešit dál, a to je změna PRVKOKU, kdy
uděláme změnu tak, že Bezděkov bude moci mít decentralizovanou kanalizaci, protože tam to dává smysl a tam
to povolí. Podíváme se na Hvozdečko, jestli nám to tam povolí atd. Uděláme výjimku na splaškové vody,
u Bouzova nic jiného neuděláme. Toto je ta filozofická logika."

Pan Mgr. Holub " Já jsem si toho těžce vědom, ale přesto prostě když nemám peníze, tak bohužel je nemám.
Pro mě je to zásadní věc."

Paní Ing. Kolavíková "Na rovinu si musíme říct, že ostatní vesnice těch 15 let řešit nebudeme."

Pan Ing. Putík "Kvůli 45% zamítnout 55%?"

Paní Ing. Kolavíková "Já to chápu, ve mně se to pralo. Nakonec budu pro. Dnes jsem si ještě volala bývalému
zastupitelovi z Bílé Lhoty, jak jim to tam funguje. Teď budou zdražovat, protože mají velké náklady na člověka.
Docela s tím bojovali, chtěli opravit silnici a kraj jim nic nedá."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal " Jen doplním tu opravu silnice v Bílé Lhotě, nemají ji pro to, že tam mají
gravitační, měli velké výkopy a vzhledem k tomu, že se jim to propadalo, tak řekli, že jim opravovat silnici
nebudou."

Paní Ing. Kolavíková "Ale vemte si, jak dlouho to tam už je."

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Bohužel si to musí sednout, když vybudují silnici za několik milionu a pak zjistí,
že se jim za rok propadne. My na gravitační nemáme, v té době cena byla 175 mil., dotace 63 %, obec měla
doplácet 90 mil., což byl náš rozpočet na dva roky."

Paní Ing. Kolavíková " Ještě bych chtěla k tomu, jak se tady řešilo, že jsme zamítli gravitační a přešlo se na
tlakovou, že jsme to všichni odsouhlasili. Tenkrát jsem v zastupitelstvo byla, ale všichni jsme byli v šoku kolik
to stojí, ale byla jiná varianta. Teď jsme v šoku kolik to stojí, ale druhá varianta není."

Z občanů pan *** " V zastupitelstvu jsem byl poměrně dlouhou dobu a překvapují mě názory tedy i Petra, který
byl v posledních letech u všeho, co se děje, dál i názory Marcela, ale v něčím souhlasím. Překvapuje mě i pan
Mgr. Holub, protože jsem ho měl za člověka, který jaksi tvoří přírodu nebo pomáhá ji tvořit a dneska tím
postojem, který má, proti té přírodě jde. Už posledně jsem to říkal, pokud vy to neodsouhlasíte, tak to budu
považovat za krok o 20 let zpět. Teď máte šanci udělat minimum pro životní prostředí, co se týká splaškové
vody. Zamyslete se nad tím a pragmaticky uvažujte, o to vás prosím, o nic jiného. Ke mně se zase dostaly jiné
názory, když se to neodhlasovalo, tak byli konsternování z toho, že to neprošlo. A nemůžou to pochopit, takže
ty názory mezi občany jsou různé."

Starosta obce Mgr.Bc. Tejkal " O tom jsme se bavili už včera, je spousta občanů, kteří 8 - 10 let, čekali nějaké
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rozhodnutí, neřešili úpravy terénu svých předzahrádek, před domem. Nekupovali si jímky, protože věřili, že
z hlediska toho odpadového hospodářství bude o ně postaráno. Já bych tedy přečetl znění usnesení."

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bouzov souhlasí s realizací akce "Bouzov - Splašková kanalizace a ČOV" a schvaluje
závazek, že majetek pořízený při realizaci projektu s podporou dotace z finančních prostředků
Olomouckého kraje ponechá ve vlastnictví obce Bouzov minimálně po dobu 10 let od realizace projektu.  

 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 3 (Chmelina, Fryšák, Holub) / Zdrželo se: 1 (Bešta)

Usnesení č. 2/5Z/2023 bylo schváleno.

3. Závěr

Starosta obce Mgr. Bc. Tejkal "Tento návrh byl přijat a je schválen projekt realizace kanalizace. Toto jednání
bych tedy ukončil, poděkoval přítomným za váš čas, že jste přišli a že vás zajímá, jak budeme dál pokračovat.
Zastupitelům děkuji a těším se další spolupráci."

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatelé: Ing. Jan Kunc   ............................................................
 

Bc. Lubomír Macek   ............................................................
 
Starosta Mgr. Bc. Dušan Tejkal   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 13. 4. 2023


